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Zasedání SKAS MFF UK dne 21. února 2024 
Zapsal: Willy Svoboda 

Přítomní členové: Arina Beck, Jakub Černý, Andrej Farkaš (příchod 18:11), Vojtěch Gaďůrek, Willy 

Svoboda, Lukáš Nowak, Vojtěch Švandelík, Anna Yaghobová, František Zajíc 

Hosté: doc. Mgr. Michal Kulich, Ph.D. (odchod 19:38), doc. Mgr. Michal Žák (odchod 19:38), Ph.D., 

doc. RNDr. Jiří Pavlů, Ph.D. (příchod 18:09 a odchod 18:40), doc. RNDr. Karel Houfek, Ph.D., prof. 

RNDr. Milan Tichý, DrSc. (odchod 18:40), Anna Altová, Lucie Kunstmüllerová (příchod 18:41) 

 

Začátek zasedání v 18:05, zasedání řídila Anna Yaghobová. 

Navržený program zasedání 

1. Schválení programu zasedání 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání 
3. Volby do SKAS MFF UK 
4. Laby v Troji 
5. Výuka angličtiny 
6. Otázka pohlaví v oficiálních dokumentech 
7. Volby zástupce SKASu do PR komise 
8. Řešení volby zástupce seminářů do PR komise 
9. Komunikační kalendář 
10. Nástěnky SKASu 
11. Společné zasedání se SKAS PřF UK 
12. Různé 

1. Schválení změny programu zasedání  

Nový program: 

1. Schválení programu zasedání 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání 
3. Laby v Troji 
4. Otázka pohlaví v oficiálních dokumentech 
5. Řešení volby zástupce seminářů do PR komise 
6. Komunikační kalendář 
7. Výuka angličtiny 
8. Volby do SKAS MFF UK 
9. Nástěnky SKASu 
10. Společné zasedání se SKAS PřF UK 
11. Různé 
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2. Schválení zápisu z minulého zasedání  

Zápis z předchozího byl schválen tichým souhlasem. 
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3. Laby v Troji 

LN uvedl bod, seznámil přítomné se současným stavem obou labů v areálu. Profesor Milan Tichý 

podrobně přednáší o genezi labů v Troji. Od vypichování různých zajímavostí z historie procesu vzniku 

labů se přešlo k debatě o budoucím využití labů, případně jak lze využít prostor jedné z nich v něco, 

co by sloužilo současným studentům mnohem lépe než aktuální stav. SKAS probírá s profesorem 

Tichým konkrétní vylepšení labů (například práce s pájkou, základní nářadí u jednoho stolu pro stavbu 

robota, možnost rozvíjení HW technik) a pomoc s propagací 3D tiskárny.  

 

4. Otázka pohlaví v oficiálních dokumentech 

WS uvádí bod. WS seznamuje SKAS o tom, jak moc důležité to může být pro nebinární osoby, zatímco 

nikomu neublíží dát k dispozici další 2 možnosti (k již standardním variantám „žena“, „muž“ přidat 

ještě „jiné“ a „nechci uvést“) v místech, kde lze tyto možnosti nabídnout. AF reaguje, tento bod řešil 

jako člen IT komise AS UK 2020, tehdy došli k usnesení, že by to mělo být přijato k možnosti zavedení 

nebinární možnosti, ale tehdy se narazil technický problém v SIS. Proběhla diskuse SKAS s přítomnými 

proděkany.  

Usnesení: SKAS MFF UK považuje za vhodné, aby v situacích, kdy fakulta sbírá informace od 

studujících, obsahovala otázka na pohlaví, pokud možno 4 možnosti (muž/žena/jiné/nechci uvést), 

případně byla zcela vynechána. 
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5. Řešení volby zástupce seminářů do PR komise 

FZ uvádí bod. Každý seminář, soutěž a tábor bude mít jeden hlas. Diskutuje se konkrétní podoba 

volby. Vítěz voleb se stává kandidátem na zástupce semináře do PR komise, o kterém bude 

rozhodovat děkan. FZ zařídí potřebnou komunikaci se všemi subjekty včetně PR proděkana. 

 

6. Komunikační kalendář 

AY uvádí bod, promítá seznam navržených termínů do komunikačního kalendáře, ostatní členové 

SKAS navrhují další body. Finální verze se pošle na mail PR proděkana, realizace komunikačního 

kalendáře se nechává na OPMK. 

 

7. Výuka angličtiny 

VG uvádí bod, během diskuze se došlo k závěru, že při situaci, kdy jsou studenti podrobeni i 

slovíčkům irelevantní pro jeho sekci, by bylo lepší mít odbornou slovní zásobu rozlišenou podle 

studentské příslušnosti k sekci. VG bude řešit s KJP. 

 

8. Volby do SKAS MFF UK  
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Po zkušenosti z minulých let je návrh mít ve volební komisi i člena nebo členy ZKAS, na zasedání AS se 

toto probere se ZKAS. Členem volební komise za SKAS bude AF. 

 

9. Nástěnky SKASu 

AY uvádí bod, AB se ujímá realizace zlepšení stavu nástěnek. 

 

10. Společné zasedání se SKAS PřF UK 

Diskuze nad realizací dalšího společného zasedání, přítomné členky SKAS PřF UK souhlasily se 

spoluprací při přípravách takového jednání.  

 

11. Různé 

Jednatel AS MFF UK 

Řešení budoucího zástupce jednatele AS MFF UK, VŠ bude jednat s potenciálními kandidáty. 

 

Problémy s e-mailovými adresami na Karlově 

LN pomocí prezentace seznamuje SKAS s detaily nedávných problémů s maily. SKAS bude s LN dále 

spolupracovat při řešení problémů. 

 

Ples PřF UK 

SKAS PřF UK zve přítomné na svůj ples.  

 

Příští místo konání zasedání 

AY slibuje, že příští zasedání SKAS MFF UK nebude v areálu Trója.  

 

Rozesílání informací studentům v kritické situaci 

AY seznamuje SKAS s rozesíláním mailů a SMS studentům při kritické situaci. Bylo by dobré, kdyby 

proběhla výzva studentům, aby si doplnili telefonní čísla do SIS, aby mohli dostat při případném stavu 

ohrožení SMS. Každý areál má určenou osobu, která může rozhodnout o uzavření budovy v případě 

nutnosti.   

 

Jednání končilo v 20:22. 

  

  


